
Zápis schůzky školské rady ze dne 18.04.2018 

 

 

Přítomni za ŠR: Marie Čechová, Mgr. Dana Nováková, Ing. Jan Kubín, Ing. Alena Stránská, 

     Jana Kázmerová 

               za ZŠ: Mgr. Zdeněk Vinklář 

Omluveni: Soňa Václavíková 

 

 

 

Program: 

           

1. Odsouhlasení Zprávy o hospodaření školy za rok 2017. Minusový výsledek byl 

způsoben především pokrácením dotací KÚ vzhledem ke snížení počtu žáků. Schodek 

byl pokrytý z rezerv a doplněním dotací od OÚ. 

2. P. ředitel Vinklář poskytl k nahlédnutí zprávu České školní inspekce vydanou          

na základě inspekce provedené na jaře 2017. Byly projednány její veskrze pozitivní 

výsledky. 

3. Na základě výsledků inspekce byl školní řád doplněn o informaci o využívání 

podpůrných prostředků při klasifikaci, tzn. plusová a minusová znaménka u známek 

v ŽK apod. 

4. Bude aktualizována záložka ŠR na stránkách školy. Zajistí ing. Kubín ve 

spolupráci s p. Jiroušem. 

5. Na podzim proběhnou volby do ŠR. Informace bude zveřejněna i v 

Ponikelském zpravodaji.   

6. Obec uspěla s dotací na vybudování dvou specializovaných učeben (jazyková 

a přírodovědná) a vybudování výtahu ve škole. Vše proběhne během školního roku 

2018/2019, a to výtah během podzimních měsíců a učebny během jarních prázdnin. 

Případná omezení v praktickém chodu školy budou řešena podle aktuální situace. 

7. Bylo navrženo, aby se žáci v rámci pracovních činností účastnili na běžných 

úpravách a údržbě okolí školy, zejména hřiště před školou. Zahrnovalo by to hrabání 

cestiček, trávníku apod. Děti by si tak zvykly na samozřejmost své účasti na  

činnostech ve prospěch svého okolí. 

 

 

 

 

Zápis vypracovala: Marie Čechová 

           

           

           

           

           



           

           

           

            


